
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 17. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1397

Vil ministeren tage initiativ til, at det bliver muligt at anvende direkte målinger af en be-

drifts ammoniakudledning frem for opgørelse via tabelværdier, jf. foretræde fra Veng Sy-

stems om klimagårde (MOF alm. del – bilag 715)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bech (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lise.Bech@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2019-20
MOF Alm.del -  Spørgsmål 1397

Offentligt


